
        Protokół nr XXIX/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 06 czerwca 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 16.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 13 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XXIX Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków: 
- radna Mirosława Ciereszko,  
- radna Kamila Dąbek – Galbarczyk. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
9 marca 2017., XXVII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 20 marca 2017 r., oraz 
XXVIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 marca 2017 r.   

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w 
Zawidowie za rok 2016,  

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Zawidów za rok 2016,  

c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidów,  
d) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017,  
e) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
f) sprzedaży nieruchomości. 

    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
    6. Sprawy różne. 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Wniosków nie złożono.  
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
9 marca 2017., XXVII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 20 marca 2017 r., oraz 
XXVIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 marca 2017 r.   

 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołów z obrad XXVI 
sesji Rady Miejskiej z dnia 9 marca 2017 r., XXVII sesji Rady Miejskiej z dnia 20 marca 
2017 r., oraz XXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 marca 2017 r.  



 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołów z obrad XXVI z sesji Rady Miejskiej z dnia 9 marca 2017 r., XXVII sesji Rady 
Miejskiej z dnia 20 marca 2017 r., oraz XXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 marca 2017 r.   
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokoły. 
 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał złożone do Rady Miejskiej, a mianowicie pismo 
Przedszkola Publicznego w Zawidowie i Rady Rodziców Przedszkola z prośbą  
o dofinansowanie  imprezy integracyjno – profilaktycznej dla szerszej społeczności lokalnej 
pt. „Zabawa jest dobra na wszystko”, która odbędzie się w dniu 10 czerwca 2017 r. Dochód z 
imprezy będzie przeznaczony na doposażenie ogrodu przedszkolnego w sprzęt rekreacyjny. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż na sesji obecny jest mieszkaniec miasta 
pan Janusz Nieckarz, który pojawił się w temacie wykonania dojazdu do swojej posesji.  
   

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 

1. Odbyły się spotkania z przedstawicielami zgorzeleckiego klastra energii odnawialnej, 
którego założycielami są miasto i gmina Zgorzelec.  
Na dzień dzisiejszy gmina Zawidów wraz ze Starostwem Powiatowym, Gminą 
Bogatynia, Gminą Pieńsk, Gminą Węgliniec oraz Gminą Sulików podpisała list 
intencyjny, zgodnie z którym Starostwo Powiatowe przygotuje koncepcje 
funkcjonowania na naszym terenie klastra, który da możliwości produkcji energii na 
potrzeby naszego terenu. Celem jest opracowanie liczby emisji, a także ograniczenie 
kosztów energii dla mieszkańców miasta. 

2. Konferencja organizowana przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska.  
3. Związek Gmin Ziemi Zgorzeleckiej w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z działalności za rok 2016.  
4. Przygotowano wykaz nieruchomości do sprzedaży. 
5. Spotkanie w sprawie ograniczenia przejazdu przez miasto pojazdów o masie 

przekraczającej 12 ton.  
6. Spotkanie w sprawie remontu Urzędu Miejskiego, a mianowicie ukończenie 

dokumentacji na wymianę instalacji elektrycznej.  
 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w 
Zawidowie za rok 2016,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 



Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Dyrektor Ośrodka Kultury w Zawidowie Pan Konrad Tkaczyk oznajmił, iż należałoby się 
zastanowić nad remontem kanalizacji w Ośrodku Kultury z uwagi na pojawiające się awarie.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIX/142/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 06 czerwca 2017 r.  
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury  
w Zawidowie za rok 2016. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIX/142/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
         b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu  
            Gminy Zawidów za rok 2016, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 01 kwietnia 2017 r. w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Miasta Zawidowa sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Zawidów za 
2016 r.  
Opinia jest pozytywna.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Zawidowie w sprawie wykonania budżetu gminy miejskiej Zawidów.  
Opinia jest pozytywna.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż odczytał projekt uchwały i oznajmił, iż został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIX/143/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 06 czerwca 2017 r.  
w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Zawidów za rok 2016. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIX/143/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 



c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidów,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Zawidowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za rok 2016.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał uchwałę nr I/163/2017 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 25 maja 2017 r. w sprawie opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zawidowie w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa.  
Opinia jest pozytywna.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIX/144/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 06 czerwca 2017 r.  
w sprawie: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIX/144/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski podziękował Burmistrzowi Miasta, Skarbnikowi, 
kierownikom jednostek organizacyjnych oraz pracownikom Urzędu za zrealizowanie budżetu 
miasta za rok 2016. 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
O godzinie 16.50 Przewodniczący Rady A. Pilarski wznowił sesję Rady Miejskiej informując, 
iż w posiedzeniu bierze udział 11 radnych.  
 
              d) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o stanowiska Komisji 
Stałych. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIX/145/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 06 czerwca 2017 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIX/145/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 



e) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o stanowiska Komisji 
Stałych. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIX/146/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 06 czerwca 2017 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIX/146/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

f) sprzedaży nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o stanowiska Komisji 
Stałych. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIX/147/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 06 czerwca 2017 r.  
w sprawie: sprzedaży nieruchomości. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIX/147/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Wiceprzewodniczący rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, jaka kwota wpłynęła w roku 
szkolnym za wynajem sali gimnastycznej od grup rekreacyjnych dorosłych zgodnie  
z Zarządzeniem wydanym przez Burmistrza Miasta.   
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon oznajmiła, iż ni posiada takich danych.  
Radny Damian Ryż przekazał, iż warto by było zorganizować spotkanie z Dyrektorem 
Zespołu Szkół w celu omówienia zasad najmu sali oraz organizacji przed rozpoczęciem 
wakacji.  



Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko zadał pytanie, jak wygląda sprawa z 6-latkami w 
przedszkolu.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż nabór zakończył się w taki sposób, że wszystkie 
dzieci dostały się do Przedszkola.  
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko zauważył, iż na imprezie miejskiej pojawiło się dużo 
nowych osób ze straży pożarnej, więc widać, że OSP zaczyna się rozwijać.  
Radny Piotr Kosewicz oznajmił, iż odbyło się wiele spotkań z członkami OSP, którzy 
zgłaszali swoje potrzeby. W związku z tymi potrzebami gmina zakupiła dla OSP 
umundurowanie oraz wszelkiego typu wyposażenie. Jeśli chodzi o działalność Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Zawidowie, to zaniedbania w jednostce narastały przez lata. Na chwilę 
obecną w jednostce dochodzi do napraw i rozwoju jej członków dzięki wsparciu gminy.  
Radny P. Kosewicz dodał, iż główną bolączką OSP jest wóz strażacki, który na chwilę obecną 
jest w opłakanym stanie.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż temat wozu strażackiego pojawiał się 
wielokrotnie, odbywały się nawet rozmowy z powiatem. 
Na dzień dzisiejszy wóz przeszedł renowację i przegląd, lecz problem pojawia się, gdyż mało 
kto posiada uprawnienia do prowadzenia pojazdu.   
 
    6. Sprawy różne. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż 20 maja odbył  się w szkole 
Kiermasz zorganizowany przez Radę Rodziców.  
Rada Rodziców zgłosiła się do radnego Damiana Ryża z prośbą o dofinansowanie.  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Sontowska przekazała, iż radny D. Ryż głosił się z tematem do 
niej, więc przekazała radnemu 300,00 zł ze składek radnych w celu dofinansowania imprezy.  
Radna Kamila Dąbek – Galbarczyk przekazała prośbę mieszkańców ul. Lubelskiej, Cichej, 
Wesołej i Spokojnej o przyjrzenie się sprawie wyciekających ścieków na łąkę przy ulicy 
Lubelskiej.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż temat jest znany i do tyczy on tłoczni, która wymaga 
remontu.  
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.00 zamknął sesję. 
 
 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


